



MAYOR JACK CROMPTON
4325 BLACKCOMB WAY
WHISTLER BC V0N 1B4

Ottawa, June 2022

Dear MAYOR JACK CROMPTON and Council,

The economic contributions from rural communities are integral to Canada's success. Rural areas are home to many key industries such as manufacturing, forestry, agriculture, and energy.

Yet, municipalities under 20,000 residents receive less support from the federal government in comparison to their much larger counterparts. Red tape duplications and certain application requirements disproportionately burden small rural communities with very few staff.

This is unfair, unjust, and needs to be addressed urgently. As such, Conservative Shadow Minister for Rural Economic Development and Rural Broadband Strategy, M.P. Shannon Stubbs, Deputy Shadow Ministers M.P. Damien Kurek and M.P. Jacques Gourde, are seeking to convene a townhall with you to address federal funding for rural communities.

Rural Canadians must band together for fairer and more robust funding for communities all over rural Canada.

It is integral to our economy that the federal government works for everyone no matter where they live. The voices of rural Canadians need to be heard. We kindly ask you to express the three most important issues impacting your economic development as a rural community. We will use this feedback to ensure our work for rural Canada is as productive as possible and will determine the agenda for our proposed townhall. This is an opportunity to network, share your priorities, and solutions to the challenges we face.

We value hearing from you and should you wish to attend our forum, please email M.P. Stubbs at shannon.stubbs@parl.gc.ca, M.P. Kurek at damien.kurek@parl.gc.ca, or M.P. Gourde at jacques.gourde@parl.gc.ca.

Thank you for your time.

Shannon Stubbs, M.P.
Shadow Minister for Rural Economic Development
and Rural Broadband Strategy
Lakeland

Damien C. Kurek, M.P.
Deputy Shadow Minister for Rural Economic
Development and Rural Broadband Strategy
Battle River—Crowfoot

Jacques Gourde, M.P.
Deputy Shadow Minister for Rural Economic
Development and Rural Broadband Strategy
Lévis—Lotbinière

MAYOR JACK CROMPTON
4325 BLACKCOMB WAY
WHISTLER BC V0N 1B4



Ottawa, Juin 2022

Madame. Monsieur, MAYOR JACK CROMPTON et Conseil,

La contribution économique des collectivités rurales est indissociable de la réussite du Canada. Les régions rurales comptent de nombreuses industries clés comme la fabrication, la foresterie, l'agriculture et l'énergie.

Or, les municipalités comptant moins de 20 000 résidents reçoivent moins de soutien du gouvernement fédéral que les municipalités plus grandes. Les déboulements administratifs et certaines exigences en matière de présentation de demandes ont une incidence disproportionnée sur les petites collectivités, même si elles comptent peu d'employés.

C'est une situation injuste qu'il faut régler de toute urgence. Ainsi, la ministre conservatrice du Cabinet fantôme responsable du développement économique rural et de la stratégie sur la large bande rurale, la députée Shannon Stubbs, de même que deux autres ministres du Cabinet fantôme, les députés Damien Kurek et Jacques Gourde, souhaitent tenir une séance de discussion avec vous afin d'aborder la question du financement fédéral des collectivités rurales.

Les Canadiens des régions rurales doivent faire front commun, de sorte que l'ensemble des collectivités rurales du Canada bénéficient d'un financement plus juste et plus robuste.

Il est primordial, pour favoriser notre économie, que le gouvernement fédéral soit au service de tous, peu importe où ils vivent. Il faut faire entendre la voix des Canadiens des régions rurales. Nous vous prions de nous faire part des trois enjeux les plus importants ayant une incidence sur votre développement économique, en tant que collectivité rurale. Nous utiliserons ces commentaires pour veiller à ce que notre travail pour les régions rurales du Canada soit le plus efficace possible. Vos commentaires nous aideront également à établir l'ordre du jour de la séance de discussion que nous proposons. C'est une excellente occasion de faire du réseautage, de faire connaître vos priorités et de trouver des solutions aux défis que nous devons relever.

Nous attendons de vos nouvelles. Si vous souhaitez participer à notre forum, veuillez envoyer un courriel à la députée Shannon Stubbs à shannon.stubbs@parl.gc.ca, au député Damien Kurek à damien.kurek@pal.gc.ca ou au député Jacques Gourde à jacques.gourde@parl.gc.ca.

Nous vous remercions de votre collaboration.

Sincères salutations,

Shannon Stubbs, députée de Lakeland Ministre du Cabinet fantôme responsable du développement économique rural et de la stratégie sur la large bande rurale

Damien C. Kurek, député de Battle River—Crowfoot

Jacques Gourde, député de Lévis—Lotbinière